

ПУБЛИЧНЫЕ И ЧАСТНЫЕ НАЧАЛА ОБЩИХ УСЛОВИЙ ПРЕДВАРИТЕЛЬНОГО РАССЛЕДОВАНИЯ

Османо́ва Надежда Валерьевна,
доцент кафедры уголовного процесса
Московской академии Следственного комитета Российской Федерации,
кандидат юридических наук
osmanovanadegda@gmail.com

В статье рассматриваются вопросы, касающиеся частного и публичного интересов, цели уголовного судопроизводства, общих условий предварительного расследования. Предпринята попытка определить публичные и частные начала условий предварительного расследования.

Ключевые слова: общие условия предварительного расследования, уголовная политика, судебная реформа, публичные интересы, частные интересы, соразмерность интересов, форма предварительного расследования, подследственность, место производства, предварительное расследование, эффективность уголовного судопроизводства, законность.

PUBLIC AND PRIVATE ORIGINS OF GENERAL CONDITIONS OF PRELIMINARY INVESTIGATION

Osmanova Nadezhda V.
Associate Professor of the Department of Criminal Procedure of the Moscow Academy of the Investigative
Committee of the Russian Federation
PhD (Law)

The article deals with issues related to private and public interests, the purpose of criminal proceedings, and the General conditions of preliminary investigation. An attempt has been made to determine the public and private beginnings of the preliminary investigation conditions.

Keywords: general conditions of preliminary investigation, criminal policy, judicial reform, public interests, private interests, proportionality of interests, form of preliminary investigation, jurisdiction, place of production, preliminary investigation, effectiveness of criminal proceedings, legality.